
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 141 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 26. november 

2024. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Brown (LA). 

 

Spørgsmål nr. 141:  

”Vil ministeren uddybe, om ministeren vil afsætte finansiering til at udvikle det 

nationale CAVE-register samt det fælles medicinkort (FMK), således at 

ambulancepersonale kan få adgang til relevante sundhedsdata? Der henvises til svar 

på SUU, alm. del - spm. 41.” 

 

Svar: 

 

Som det også fremgår af besvarelsen af SUU alm. del. spm. 41, er der ikke aktuelt 

afsat finansiering til at implementere forslagene.  

 

En eventuel finansiering vil derfor indgå i de samlede overvejelser om finansiering af 

sundhedsvæsnet.  
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